
               Z A P I S N I K 

 

Sa sjednice Upravnog odbora i Nadzornog odbora Hrvatskog pčelarskog saveza 

održanoj dana 10.11.2014.godine, u  prostorijama HPS-a, na adresi Ulica Pavla 

Hatza 5/III, Zagreb, sa početkom u 11 sati. 

 

Prisutni članovi UO:Stjepan Vuković, Juraj Kukas, Damir Krog, Vinko Pošta, Ivan 

Mravak, Ivan Zelić, Đuka Petrić, Darko Martinović, Dražen Kocet, Marijan Hrženjak, 

Vladimir Bilek, Željko Lukačević, Dario Gmiza, Stanko Čuljak, Mario Marjanović, 

Sanjin Žarković, Ivo Vlašić. 

 

Opravdano odsutni članovi UO: Branko Lipić, Milan Kolunđija, Ivan Puškarić, Stjepan 

Aračić. 

 

Prisutni članovi NO: Slavko Kauarić, Darko Vancaš. 

 

Opravdano odsutni članovi NO: Ankica Dušević. 

 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik HPS-a gosp. Vladimir Bilek, te je pozdravio prisutne i 

ispričao se na hitnom sazivanju sjednice, no situacija u kojoj se nalazimo iziskivala je 

takvu brzu reakciju. 

Ukratko je upoznao prisutne sa činjenicom da je u tijeku izrada novog pravilnika o 

uvjetima i načinu provedbe posebnih mjera potpora za sektor pčelarstva za 2015. 

godinu, te da se u samom početku pojavio problem koji je vezan uz provedbu mjere 

zdravstvene zaštite pčela. S obzirom na to da je provedbu navedene mjere 

nemoguće izvesti na dosadašnji način, te na stav koji je poslan od strane EU, 

provedba ove mjere na dosadašnji način je nemoguća. 

Navodi i dodatne mjere koje će omogućiti pčelarima da kroz Mjere ruralnog razvoja 

mogu ostvariti dodatne potpore, a to se posebno omogućuje kroz dvije mjere 40.1 

40.2 u kojima se prva mjera odnosi na izgradnju objekata, (pčelinjaka, prostora i sl.) 

dok se druga mjera odnosi na opremanje tih izgrađenih prostora. Limit je da pčelar 

uloži cca 40.000 kuna (5000 EUR-a) te je povrat 50% uloženih sredstava. Potpisuju 

se ugovori, a sredstava se osiguravaju iz EU fondova. Taj prijedlog je još u tijeku 



izrade no, predsjednik gosp. V. Bilek upoznao je prisutne sa tom za pčelare 

pozitivnom mogućnošću s obzirom da do sada nismo mogli koristiti ništa slično. 

No činjenica je da je Nacionalni pčelarski program odnosno Pravilnik za ovu godinu 

prioritetan u smislu donošenja, te se stoga moramo bazirati na problem koji je 

prisutan a tiče se Mjere zdravstvene zaštite. 

 

Predsjednik saveza predaje riječ tajniku i voditelju potpora Tomislavu Geriću i Saši 

Petriću koji su prisustvovali sjednici Povjerenstva za izradu Pravilnika , te da 

informiraju prisutne o tijeku same sjednice. 

 

Prvi se prisutnima obratio Saša Petrić, voditelj potpora u HPS-u, te sve prisutne 

obavještava o protekloj godini i provedbi svih mjera Nacionalnog programa za 

razdoblje 2014-2016.g. te same provedbe na terenu što tiče mjera zdravstvene 

zaštite, te zbirnim podacima vezanim uz provedbe samih mjera. 

Daje kronologiju provedbe svih mjera prema podacima iz Agencije za plaćanje u 

poljoprivredi. 

Tomislav Gerić daje osvrt na sam tijek sjednice Povjerenstva, te ističe problematiku 

prve Mjere zdravstvene zaštite , te prisutne upoznaje sa izrečenim stavom na toj 

sjednici da će Upravni odbor HPS-a razmatrati navedenu problematiku, te tek nakon 

zauzetog stava Saveza sa istim će se  upoznati Povjerenstvo za izradu Pravilnika o 

posebnim mjerama pomoći za sektor pčelarstva za 2015. godinu, kako bi se odredilo 

daljnje postupanje. 

 

Predsjednik HPS-a gosp. Vladimir Bilek informirao je prisutne na činjenicu da na 

zadnje dvije sjednice Povjerenstva (uključujući ovu) nije bilo predstavnika Uprave za 

veterinu, te da je HPS reagirao na to i uputio primjedbu na njihov nedolazak, jer 

Uprava za veterinu ima važnu ulogu u provedbi ove mjere po pitanju izrade 

Programa za kontrolu pada i suzbijanja varooze i mora biti prisutna kada se o tome 

raspravlja. 

Nadalje upoznaje prisutne sa činjenicom da su izrečene tri mogućnosti provedbe ove 

mjere te da o njima treba raspraviti i zauzeti stav. 

 

I – solucija 

 



Po raspisu natječaja od strane Ministarstva poljoprivrede, te po odabiru aktivne tvari 

započinje provođenje mjere Zdravstvene  zaštite – borba protiv varooze. 

U ovoj soluciji pčelar sam kupuje VMP (veterinarsko-medicinski preparat) u punom 

iznosu u veterinarskoj ljekarni koja je određena od strane Uprave za veterinu. Po 

kupnji VMP-a podnosi zahtjev Agenciji za plaćanje koja mu daje povrat u iznosu od 

(po sadašnjem određenju ) 25 kuna po zajednici. Iznos PDV-a se ne vraća, nego se 

računa samo neto iznos. 

 

II – solucija 

 

HPS raspisuje Javni poziv te odabire dobavljača i distributera. U toj soluciji predviđa 

se da pčelari na račun saveza uplate puni iznos cijene VMP-a. Savez kada prikupi 

ukupna sredstva plaća dobavljača i distributera, podnosi zahtjev Agenciji za plaćanje 

koja vrši povrat sredstava pčelarima u neto iznosu (bez PDV-a) u visini od 25 kuna 

po zajednici. 

 

U ovoj soluciji predstavnici saveza su upozorili da HPS nije registriran za takav način 

prikupljanja sredstava jer nije profitna organizacija a svaki priliv novca koji nije u cilju 

ostvarivanja neprofitnih ciljeva nije dozvoljen. Pitanje je i posebnog računa o čemu i 

porezna uprava treba dati suglasnost za takav slučaj. U potpunosti neprovediva 

solucija u ovom trenutku. 

 

 

III – solucija 

 

U ovoj soluciji nameću se dvije možemo reći alternative,  a to su: 

 

a) Ministarstvo poljoprivrede bi se moralo zadužiti u iznosu od cca 13 miliona 

kuna koliko ukupno sa PDV-om iznosi otprilike cijela Mjera zdravstvene 

zaštite. Po raspisu natječaja i odabiru dobavljača i distributera, mjera se plaća. 

Tu treba napomenuti da se Ministarstvo poljoprivrede odmah ogradilo od te 

solucije  sa stavom da u proračunu nije predviđena takva mogućnost 

zaduženja. 

 



 

b) Mjera zdravstvene zaštite bi se financirala iz raspoloživih sredstava koja su   

predviđena za sve programske mjere iz Nacionalnog pčelarskog programa jer 

ne bi ostalo sredstava za ostale mjere 

 

Bezpredmetno je isticati važnost zdravstvene zaštite pčelinjih zajednica u borbi protiv 

varooze, te za samu opstojnost održavanja zdravstvene zaštite pčelinjih zajednica, te 

se u tom smislu i prema EU čine posebni napori .  

 

Ova pitanja da ta su na daljnju raspravu da se izjasne svi prisutni članovi UO i NO sa 

svojim osobnim stavom i eventualno stavom svoje baze. 

 

Rasprava: 

 

Sanjin Žarković (Ličko – senjska županija): Zbog kratkoće vremena nije obavio 

konzultacije sa udrugama u županiji, no osobno smatra da je bitno da pčelar dobije 

VMP i da mu se osigura povrat. 

 

Juraj Kukas (Zagrebačka županija): Namjerava provesti konzultaciju sa bazom, no 

osobno je za prvu soluciju. 

 

Vancaš Darko (Nadzorni odbor – zagrebačka županija) smatra da je bitno danas 

zauzeti stav i da su svi dovoljno kvalificirani da mogu i bez baze dati primjeren stav 

po ovom pitanju. 

 

Marijan Hrženjak (Koprivničko – križevačka županija): Konzultacije sa bazom treba 

tek provesti, no ujedno smatra da se lista VMP-a mora proširiti 

 

Predsjednik V. Bilek ukratko daje osvrt na postupak registracije VMP-a, te na 

financijske zahtjeve koji su veliki po tom pitanju., tako da je na tržištu momentalno pet 

VMP-a koji su dostupni u ovom momentu. 

 

M. Hrženjak : Osobno je za prvu soluciju. 

 



Vladimir Bilek: Ukoliko ide solucija da pčelar sam kupuje VMP postoji bojazan od 

toga da se zdravstvena zaštita neće provoditi kao do sada na terenu, tu dolazi u 

pitanje prioritet ove mjere, te iskoristivost. 

 

Mario Marijanović (Osječko – baranjska županija): Ističe da s ovom mjerom izgleda 

bar u njegovoj županiji nisu svi zadovoljni.Osobno ističe stav da bi bilo dobro zadržati  

situaciju da pčelar ne participira u nabavi VMP-a. On sam će se snaći no većini 

odgovara da  ne plate za lijek. Smatra da se treba raditi na promjeni Nacionalnog 

programa. 

 

Vladimir Bilek: Ističe nadu da će se u tretmanu moći koristiti više preparata. Treba 

raditi na edukaciji pčelara u udrugama, a isto i pojačati kontrole u primjeni VMP-a. U 

Češkoj i Francuskoj različiti su programi u provedbi, drugačiji su poreni sustavi tako 

da se ne mogu komparirati sa našim, nema preklapanja mjera na nižim razinama 

samouprave i lokalne samouprave sa nacionalnim potporama kao što se događa kod 

nas. 

 

M. Marijanović: Smatra da je VMP skup. 

 

Damir Krog (Krapinsko – zagorska županija): Sa bazom se nije konzultirao, no ima 

dosta informacija da VMP nije zadovoljio. Puno je novih pčelara, slabo su educirani, 

nisu odgovorni u primjeni VMP-a. Stoga smatra da je potrebno pojačati edukaciju 

pčelara u svim razinama, a smatra da pčelari trebaju dobiti VMP bez naknade ako je 

ikako moguće. 

 

Vladimir Bilek: Slaže se sa stavom da je edukacija neophodna, ističe da su uvijek 

najglasniji upravo oni koji ne dolaze na predavanja i edukaciju. 

 

Stanko Čuljak (Vukovarsko –srijemska županija): U toj županiji su se održale kratke 

konzultacije po ovoj tematici, i stav je da ako je moguće neka ostane sve po 

starom.Ako se izgubi ova mjera u opasnosti je opstojnost pčelinjih zajednica uopće. 

 

Vladimir Bilek:Ističe da je stav HPS-a i nadalje isti da je zdravstvena zaštita primarna 

bez obzira na broj košnica koje pčelar ima, i bez obzira da li je u OPG-u ili ne. 



 

Željko Lukačević (Požeško – slavonska županija): Treba obaviti konzultacije sa 

udrugama u županiji, no on želi čuti i stav predsjednika saveza po ovom pitanju. 

Smatra da bi bilo najbolje da ostane po starom, a osobno će prihvatiti stav koji se 

odredi. 

 

Vladimir Bilek: Ističe da će svoj osobni stav izreći i da on nije upitan, ali da sada 

upravo i radimo svi na zajedničkom stavu Saveza po ovom pitanju , upravo je cilj da 

se zauzme stav Upravnog odbora po ovom pitanju.  

 

Đuka Petrić (Primorsko-goranska županija): Problema će uvijek biti kako ističe gosp. 

Đuka Petrić, no mora se provesti ono što je najrealnije. Nema stav cijele županije po 

ovom pitanju, no drži da bi svaki pčelar trebao dobiti lijek. 

 

Darko Martinović (Istarska županija): Nalaže da se treba naći mudro rješenje.Treba 

na neki način naći modus kako natjerati pčelare da tretiraju svoje zajednice, smatra 

da treba uzeti u obzir III soluciju-prvu varijantu to nje njegov osobni stav, te poduzeti 

sve u tom pravcu. Ukoliko se ne može ostvariti onda treba uzeti u obzir prvu soluciju. 

 

Laslo Kunodi (Brodsko Posavska županija) predstavnik županije umjesto gosp. 

Aračića: Uviđa opasnost po Evidenciju pčelara i pčelinjaka a III solucija je po 

njegovom mišljenju najgora opcija po pitanju iskoristivosti ostalih mjera. 

 

Slavko Kaurić (Nadzorni odbor- Sisačko moslavačka županija):Osobno smatra da 

prva mjera mora biti isfinancirana u cijelosti pa čak i na uštrb ostalih mjera. 

 

Dražen Kocet (sisačko moslavačka županija): Smatra da je rješenje ove situacije 

teško ostvarivo.Osobno smatra da je najbolje da sam pčelar kupuje lijek i da ga sam 

plati ali treba imati mogućnost odabira  iz šire palete VMP-a. Na terenu je puno 

problema, kontrola provedbe ove mjere na terenu je upitna.. Smatra da treba pooštriti 

na terenu kontrolu primjene VMP-a, stoga smatra da je najbolje da pčelari sami 

kupuju lijek jer će tada biti i odgovorniji. 

 



Dario Gmiza (Virovitičko – podravska županija): Ima stav udruga iz županije, svi 

smatraju da treba ova mjera ostati primarna. Neki iz županije smatraju da bi bilo 

dobro da se ovaj problem riješi na način da Uprava za veterinu stavi tretiranje 

varooze u Naređene mjere države te da se proba na takav način. Možda i mogućnost 

vaučera kao rješenje. Treba vidjeti i situaciju koliko je pčelara u sustavu PDV-a. 

 

Stjepan Vuković (Grad Zagreb): Smatra da je ova mjera prioritet za sve. Stoga istu 

treba držati pod kontrolom, kroz Evidenciju kroz pčelarske udruge i kroz sam HPS. 

VMP po njegovom mišljenju treba odrediti struka. 

 

Vinko Pošta (Varaždinska županija): Ova informaciju proslijeđena svim udrugama u 

županiji, te je mišljenje i stav županije da svi pčelari moraju biti registrirani i sve 

pčelinje zajednice tretirane. Smatra da se premalo radi na edukaciji pčelara. Smatra 

da predsjednik saveza može utjecati da e kroz mjere ruralnog razvoja otvori 

mogućnost i za pčelare. O tome i stavu županije su se i pismeno očitovali. 

 

Ivo Vlašić (Dubrovačko – neretvanska županija): Smatra da je upitna provedba ove 

mjere ako će sami pčelari kupovati VMP. Kako će se onda provoditi mjera, tko će je 

kontrolirati i kako. 

Smatra da bi bilo najbolje da se lijek kao i do sada nabavi i dostavi do udruga i 

pčelara na terenu.Ističe da je prioritet lepeza lijekova. 

 

Ivan Mravak (Splitsko dalmatinska županija):Njegov osobni stav kao i dobrog dijela 

udruga iz županije da ove sve tri solucije nisu dobre za pčelare. Problem najveći su 

novi „mladi“ pčelari i njihov odnos prema pčelarstvu uopće. 

 

Ivan Zelić (Zadarska županija): Slaže se sa mišljenjem svog prethodnika i ističe da 

njegova županija nije za predložene opcije. 

 

Vladimir Bilek: Ukratko se osvrće na proteklu diskusiju , te ponavlja da je postupak 

registracije lijekova zakonski određen i poznat unaprijed. HPS nema nikakav utjecaj 

na tu situaciju niti može se uplitati u taj postupak i proceduru. Nama kao savezu je 

bitno da se lijek može odabrati sa liste odabranih lijekova koje propisuje Ministarstvo 

poljoprivrede. U voj diskusiji smo svi uvidjeli što se nudi , koje su nam opcije 



ponuđene, na dosadašnji način više ne možemo provoditi ovu mjeru. Postoje 

određene mjere koje se financiraju kroz Naredbu o zdravstvenoj zaštiti životinja, . 

Ideja nam je da probamo kroz tu mogućnost uvrstiti i provođenje zdravstvene zaštite 

pčela, da se ova mjera izuzme iz Nacionalnog programa i uvede u Naredbu o 

naređenim mjerama. No to pitanje se prvo mora dogovoriti sa Upravom za veterinu, a 

paralelno postaviti i pitanje Europskoj Komisiji da li je to moguće ostvariti na taj način. 

Kao što je evidentno iz diskusije većina prisutnih je za to da se ova mjera mora 

provoditi., da svi dobiju VMP, raditi na tome da se u suradnji sa Upravom za veterinu 

pokuša ostvariti ta mogućnost kroz naređene mjere. 

 

Damir Krog: Slažemo se da je krajnji cilj VMP. Trebamo naći da se kroz institucije 

postavi provedba. Nije samo varooza problem, ima i drugih  bolesti koje su problem 

pogotovo američka gnjiloća. 

 

Zaključak rasprave: 

1. Da se donese Odluka o prioritetnosti provedbe zdravstvene zaštite pčelinjih 

zajednica, te da se ova mjera provede kroz Naredbu o suzbijanju zaraznih 

bolesti domaćih životinja koju donosi Uprava za veterinu. 

2. Potreba je da se sve pčelinje zajednice evidentiraju i tretiraju sa VMP-om, pa i 

u slučaju da se ne ostvari preporuka iz točke 1. ovog zaključka putem 

Naredbe o zdravstvenoj zaštiti domaćih životinja. 

 

Donesene su slijedeće odluke jednoglasno: 

 

Na temelju članka 35. Statuta Hrvatskog pčelarskog saveza, Upravni odbor na 
svojoj sjednici održanoj dana 10. studenog  2014. godine, donio je slijedeću  
 
 

O  D  L  U  K  U   
 
 

1. Jednoglasno je prihvaćeno određenje da je zdravstvena zaštita pčela 

prioritetna programska mjera u Nacionalnom pčelarskom programu za 



razdoblje 2014 do 2016. godine, te se kao takva mora obvezno provoditi na 

području Republike Hrvatske, na svim pčelinjacima . 

 

2. Uzimajući u obzir prioritetnost zdravstvene zaštite pčela – borba protiv 

varooze, inicira se postupak da se kroz Naredbu o suzbijanju zaraznih bolesti 

životinja za 2015. godinu, Uprava za veterinu propiše obavezno jedno ljetno 

tretiranje veterinarsko-medicinskim proizvodom za zdravstvenu zaštitu pčela 

od varooze na teret sredstava iz državnog proračuna, a istu provodi Uprava za 

veterinu . 

 

3. Preporuka je održavanje provedivosti zdravstvene zaštite pčela na način kako 

je to određeno u stavku 2. ove Odluke, no u slučaju da se ista neće moći 

provesti, prihvaćeno je stajalište da je obveza tretiranja u jednom ljetnom 

tretmanu protiv varooze ostaje kao prioritet, te će se razmotriti situacija na koji 

način svaka evidentirana pčelinja zajednica bude i obuhvaćena tretmanom. 

 

4. Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

U Zagrebu, dana 10.11.2014. godine 

 

       Hrvatski pčelarski savez 

       Upravni odbor 

       Vladimir Bilek , predsjednik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Podnesak prema Upravi za veterinu:   

 

MINISTARSTVO POLJOPRIVREDE 
      UPRAVA ZA VETERINU 
      N/R RAVNATELJICA  
      MIRJANA MATAUSIĆ PIŠL 
 

      Planinska 2a, Zagreb 

 

BROJ:2203/2014 

ZAGREB, 10. 11. 2014. 

 

 PREDMET: INICIJATIVA ZA POKRETANJE POSTUPKA ZAŠTITE 
           PČELA OD NAMETNIKA-KORNJAŠA  

- AETHINE TUMIDE 

 

 

 

 
Hrvatski pčelarski savez je na svojoj sjednici održanoj dana 10. studenog 2014. 

godine obratio veliku pozornost od stvarne opasnosti približavanja štetnika 

nametnika Aethine tumide -kornjaša čija je blizina u odnosu na prostor naše zemlje 

sve manja. 
 
Kao što vam je vjerojatno poznato, unazad mjesec dana dogodio se slučaj sumnje na 

navedenog štetnika na području Krapinsko – zagorske županije, no na sreću 

zahvaljujući hitnoj intervanciji Veterinarskog fakulteta u Zagrebu dr. Ivane Tlak 

Gajger, te Hrvatskog pčelarskog saveza uzorci koji su bili uhvaćeni, te pregledani na 

Veterinarskom fakultetu, a zatim poslani u referentni laboratorij u Francusku, pokazali 

su da ipak na svu sreću to nije Aethina Tumida, već njezin srodnik koji na sreću nije 

štetan za pčele. 

 



S obzirom na saznanja koja smo dobili od strane ravnateljice Zavoda za patologiju 

pčela i riba Veterinarskog fakulteta u Zagrebu dr. Ivane Tlak Gajger, naša bojazan je 

opravdana. 

Prema dostupnim podacima , navedeni štetnik je na prostoru Italije, svega nekoliko 

stotina kilometara udaljen od naših prostora, te kako je uočeno i od stranih 

referentnih laboratorija (Francuska), Hrvatska je hot-spot zona, stoga smatramo da 

moramo spremni dočekati dolazak te pošasti. 

 

 

Stoga, Hrvatski pčelarski savez pokreće inicijativu prema Ministarstvu poljoprivrede, 

da uputi notu prema Evropskoj komisiji kojom se traži financijska podrška temeljem 

koje bi se u preventivne svrhe omogućila nabava klopki za navedenog štetnika, te 

sredstva za edukaciju pčelara na terenu. 

 

 

Kako je bojazan opravdana, nalazimo za potrebnim izvijestiti vas o našoj inicijativi, te 

isto tako očekujemo i bezrezervnu podršku od strane Uprave za veterinu po ovom 

pitanju. 

 

Zahvaljujemo vam unaprijed, 

 

 

       HRVATSKI PČELARSKI SAVEZ 

                     Upravni odbor  

       Vladimir Bilek, predsjednik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Podnesak prema Ministarstvu poljoprivrede 

 

 

 

MINISTARSTVO POLJOPRIVREDE 
      MINISTAR 
      TIHOMIR JAKOVINA 
 

      Ulica grada Vukovara 78, Zagreb 

 

 

Na znanje:  
Miljenko Rakić  
Dalibor Janda  
 

BROJ:2203-1/2014 

ZAGREB, 10.11.2014. 

 

 PREDMET: INICIJATIVA ZA POKRETANJE POSTUPKA ZAŠTITE 
           PČELA OD NAMETNIKA-KORNJAŠA  

- AETHINE TUMIDE 

 

 

Hrvatski pčelarski savez je na svojoj sjednici održanoj dana 10. studenog 2014. 

godine obratio veliku pozornost od stvarne opasnosti približavanja štetnika 

nametnika Aethine tumide -kornjaša čija je blizina u odnosu na prostor naše zemlje 

sve manja. 
 
Kao što vam je vjerojatno poznato, unazad mjesec dana dogodio se slučaj sumnje na 

navedenog štetnika na području Krapinsko – zagorske županije, no na sreću 

zahvaljujući hitnoj intervanciji Veterinarskog fakulteta u Zagrebu dr. Ivane Tlak 

Gajger, te Hrvatskog pčelarskog saveza uzorci koji su bili uhvaćeni, te pregledani na 

Veterinarskom fakultetu, a zatim poslani u referentni laboratorij u Francusku, pokazali 



su da ipak na svu sreću to nije Aethina Tumida, već njezin srodnik koji na sreću nije 

štetan za pčele. 

 

S obzirom na saznanja koja smo dobili od strane ravnateljice Zavoda za patologiju 

pčela i riba Veterinarskog fakulteta u Zagrebu dr. Ivane Tlak Gajger, naša bojazan je 

opravdana. 

Prema dostupnim podacima , navedeni štetnik je na prostoru Italije, svega nekoliko 

stotina kilometara udaljen od naših prostora, te kako je uočeno i od stranih 

referentnih laboratorija (Francuska), Hrvatska je hot-spot zona, stoga smatramo da 

moramo spremni dočekati dolazak te pošasti. 

 

Stoga, Hrvatski pčelarski savez pokreće inicijativu prema Ministarstvu poljoprivrede, 

da uputi notu prema Evropskoj komisiji kojom se traži financijska podrška temeljem 

koje bi se u preventivne svrhe omogućila nabava klopki za navedenog štetnika, te 

sredstva za edukaciju pčelara na terenu. 

 

Zahvaljujemo vam unaprijed, 

 

 

Zagreb, 10.11.2014.g.    Hrvatski pčelarski savez 
       Predsjednik 
                Vladimir Bilek 
 
 
 
 
Nakon donošenja ovih podnesaka ukratko su razmatrana pitanja problematike na 

terenu u radu povjerenika, no zaključeno je da se ta problematika ostavi za narednu 

sjednicu kada će biti i predočen i nacrt pravilnika o radu povjerenika. 

Nakon toga rad UO i NO HPS-a završio je sa radom u 14 sati 

 

Zapisnik izradio: 

Tomislav Gerić, tajnik saveza 

 


